
03.07.2007 Program og
Komitearbeid
Fødselsdager: Jan Huse 2/7
President Lidvar ønsket
velkommen til sitt første møte.
Ingen gjester. Intet nytt fra sentralt
hold. Dagens program var
komitearbeid under ledelse av
komitelederne. Det gamle og det
nye styret hadde styremøte der de
gikk gjennom det gamle og nye
årets program - noe president
Lidvar orienterte klubben om.
Til avslutning ønsket Lidvar god
sommer til de det gjaldt.
Ref: Harald G

10.07.2007 Dugnad på
Brattholmen
Fødselsdager: -
En liten, men meget aktiv gruppe
møtte til dugnad. Njål hentet oss på
Slakteri-kaia. Vi fikk ryddet og
brent en god del rusk, så myggen
holdt seg på avstand. Vi foretok
også en rask synfaring og planla
hva som bør gjøres på neste
dugnad.
Ref: Harald G

17.07.2007 Sommarferie
24.07.2007 Sommarferie

31.07.2007 Fritt møte
Denne kvelden skulle det eigentleg
vere Olsok-feiring på Brattholmen,
men vergudane var ikkje med oss,
så turen til Brattholmen måtte
avlysast. Men to entusiastar Njål
og Leif trassa veret og drog likevel
og fekk gjort ymse arbeid. Dei
fleste med president Lidvar søkte i
staden ly på klubblokalet  til fritt
møte.
Ref: Thorleif M

07.08.2007 Fritt møte
Fødselsdager:
Knut Uksnøy 20/7
Njål Remmereit 7/8.
Denne kvelden var det fritt møte
utan noko bestemt program, men
litt komite-arbeid var det, og elles
var det utveksling av ferie-
inntrykk.
Ref: Thorleif M

14.08.2007 Forsinket
Olsokfeiring på Brattholmen
Fødselsdager: -
Oppmøte på slakterikaien der Njål
og Knut ventet med båter. Vel over
på Bratt-holmen ble det tent bål før

kameratskapskomiteen serverte
rømmegrøt og spekemat. Vel
forsynt og godt mette syntes Bente
at vi måtte aktiviseres litt og delte
oss inn i grupper for en quizrunde.
Her gjaldt det å ha kunnskap om alt
fra vegetasjonen på Brattholmen,
livet i fjøra, omliggende fjelltopper
og næringslivet i ”Vågen”.
I tillegg skulle hver gruppe  skrive
og framføre et dikt.
Været var strålende og gjorde sitt
til at vi ( 19 stk) nok en gang fikk
en koselig kveld ute på holmen vår.
Ref: Helge A
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21.08.2007 Program-
presentasjon – ferieminner
Fødselsdager:
Egil Bratholm 15/8,
Bjørn Haukås 19/8,
Harald Gudbrandsen 20/8.
Denne kvelden var det
visepresident Thor Grønmyr som
presiderte mens presidenten koste
seg i Venezia.
3-minutt var ved Johanne Alvestad
som tok for seg skjeive saker i
Brattvåg sentrum, og ho peikte på
mange punkt for
forbetringspotensiale.
Hovedpost: Bente Brun, leiar av
programkomiteen, la fram forslag
til program for resten av halvåret,
og det falt i god jord hos publiken.
Deretter fekk Rolv Rørhus ordet til
å fortelje om sin årleg tur til USA
for å besøkje son m/fam. Han
fortalte også om besøk i ymse
Rotaryklubbar der borte, og om
ulik skikk og bruk i klubbane. Til
slutt fekk vi høyre Rolv sine
erfaringar med import av brukbil
frå USA.
Ref: Thorleif M

28.08.2007 Fritt møte
Fødselsdager: Thor Grønmyr 26/8
Eigentleg skulle Svein Harsjøen
kome og fortelje om sine erfaringar
som politimann i Afganistan, men
han uteblei av ukjent grunn. Men i
staden fekk vi eit aktuelt 3-minutt
ved Helge Austbø som tok opp
”rask og rusk” i Brattvåg. Og dette
var noko som fengde forsamlinga.

Sidan hovudposten gjekk ut, vart
det tid til innspel etter Helge. Og
den eine etter den andre avla
”vitnesbyrd” om klanderverdige
forhold, frå søppel, ugras, dårleg
vedlikehald av komm. eigedomar,
uhemma buskvekster og
lydforureining. Ein givande
diskusjon.
Ref: Thorleif M

04.09.2007 – Nytt fra
Ingebrikt Davik-huset
Fødselsdager: Bente Bruun 29/8
Lidvar S ønsket velkommen og vi
gratulerte Bente B med vel
overstått 40+.
Lidvar orienterte også om Rotary
Convention i Los Angeles 15-18
juni 2008 i Los Angeles og kunne

fra egen tidligere
erfaring anbefale
deltakelse på
dette.
Bente B holdt 3-
minutt og tok opp
Skolepolitikken i
Haram. Det var
nylig avholdt et
åpnet møte
angående dette på Haram
Videregående Skole. Det som slo
Bente var at det ikke var noen av
brukerene tilstede, kun politikere
og skolefolk. Er skoletjenesten i
Haram virkelig så god at den ikke
engasjerer ? Haram bruke
forholdsvis store midler på skole i
forhold til andre kommuner, speielt
opprettholdelse av en svært
desentralisert struktur (mange små
skoler). Og hvem skal ta de
vanskelige valgene framover med
hensyn til den fremtidige
skolestrukturen i Haram –
politikerne eller foreldrene ? Hva
er akseptabel minste
skolestørrelse ? Etterfølgende
kommentarer ved Magne L støttet
Bente’s syn. Magne mente ellers at
det angjeldende møtet var for
dårlig annonsert. Johnny H holdt
fortsatt på desentralisert skole, men
innså at den tiden kanskje var i ferd
med å endre seg i forhold til
tidligere tider.
Kveldens hovedpost var Linn
Cecilie Andresen som på vanlig

engasjert og sprudlende vis gikk
gjennom høstens program i
Ingebrikt Davik-Huset. Litt mindre
omfattende enn de første
semestrene, men allikevel et variert
og godt program som hun håpet
ville engasjere de fleste og friste til
besøk. Videre var det hensikten å
starte opp med ”Ungdomsarenaen”
denne høsten. Mye var allerede
klart og mange ungdommer
allerede vært engasjert. Sto igjen å
få på plass leder for dette. Det ville
forsøke å starte med å ha åpent 1
fast ukedag og 1 fast helgedag. De
ville også forsøke å gi en fri, men
kontrollert tilgang til lokalene for
øving for eventuelle band og
tilgang til mulitmediasenteret for
interesserte utenom de faste
åpningstidene. Ellers gikk Linn
Cecilie litt nærmere inn på
kinoprogrammet. Kinoen er godt
besøkt av barn og unge, men hun
håpet å få til et program som ville
friste de litt mer voksne og eldre til
å besøke kinoen. En av hennes
hjertesaker var, om mulig, å få
startet opp en med en filmklubb,
noe som ville åpne mulighet for
tilgang til et større utvalg av filmer.
Ref: Rolf D

11.09.2007 – Etter valget –
Valgkommentar ved Bjørn
Sandnes
Fødselsdager: -
Lidvar S ønsket velkommen til
”dagen derpå” etter
kommunevalget 2007. Også
spesielt velkommen til Magne
Fagerli fra Volda Rotary. Ingen
bursdager, men nevnt at Magne L
var nært forestående.
Hillbjørg A tok i sitt 3-minutt
innlegg opp tema omkring etikk og
moral, spesielt som tjenesteytende i
utsatte posisjoner.
Skatteunndragelser, betalinger
”under bordet, svart arbeid osv.
Påpekte at det var alles plikt å bidra
til fellesskapet og ikke lure seg
unna.
Bjørn S hadde hovedposten som
var kommentarer etter gårsdagens
Kommune- og Fylkestingsvalg.
Bjørn S hadde, som naturlig var,
hovedblikk på førstnevnte og
hadde hatt det særs kjekt siden i går
kveld etter hvert som valgresultatet
ble klart. Stor framgang for Høyre
generelt og mange ekstra



personstemmer og ”slengere” for
han spesielt! Han gikk gjennom
resultatet fra Haram og hvem som
nå var valgt som representanter for
de respektive partiene.
Forhandlingene var allerede i gang
med hensyn til sammensetting av
nemnder og fordeling av poster.
Bjørn var allerede rimelig klar som
ny ordfører i Haram med støtte fra
Ap, V, KrF og FRP. Trond Seth lå

rimelig godt an til å bli
nestordfører. Akkurat her syntes
ikke Bjørn det spilte så stor rolle
mht geografisk fordeling av vervet,
men mer på å få til et tett og godt
samarbeid. Ellers var det viktig å få
god balanse i både geografisk
fordeling og kjønnsfordeling,
spesielt sistnevnte. valgdeltakelsen
i Haram lå på ca 62,5 % dvs
omtrent som ved forrige valg.
Bjørn så det som en hovedoppgave
å få det nye kommunestyret til å
arbeide for hva som var til det
beste for Haram totalt sett og ikke
ha hovedfokus og prioritet på
enkelte av krinsene. Ellers litt
kommentarer omkring den massive
valgpropagandaen fra sentralt
politisk hold, partilederdebatter osv
og som medvirket til at menge var
gått i metning lenge før valget.
Interessant å se at når det kom til
stykket så sprikte de lokale
valgresultatene i alle retninger
allikevel. Ellers var det en
møysommelig oppgave å telle opp
stemmesedlene og uansett hvor
mye alt ble sjekket underveis, så
viste det seg allikevel  å oppstå
noen små feil i prosessen. Blant
annet var det 2 stemmesedler i
Brattvåg som måtte forkastes pga
at de ikke var behørig stemplet.
Ref: Rolf D

18.09.2007 – Afghanistan –
orientering ved Svein
Harsjøen
Fødselsdager: Magne Lundemo
12/9
Lidvar S ønsket velkommen,
refererte litt fra distriktsmøte
forrige uke og vi gratulerte Magne
L med vel overstått bursdag 12/9.
Dagens hovedpost var ved
politibetjent Svein Harsjøen som
fortalte om sine inntrykk fra
Afghanistan. Han hadde også
tidligere erfaring med
”utetjeneste”, blant annet som FN-
soldat i Libanon på midten av 80-
tallet og som politiutsendt i Bosnia
i 1999. Selv begynte han i politiet i
1991. Oppholdet i Afghanistan var
fra okt 2005 til nov 2006 ifm
opplæring av afghanske politifolk.
Ca 1500 afghanske politifolk
kurset fra ”basic” så langt. De
bodde i en by med ca 1 mill
innbyggere nord i landet. God
kontakt med de norske troppene i
landet og god støtte derfra både
med logistikk, fly, mat og annet.
Språket gikk på engelsk men med
tolker til pashdu. Problem med

sikkerheten, men på langt nær så
ille som det som kom fram i media
her hjemme. Temperaturen vekslet
sommer – vinter fra + 50 grader til
– 20 grader. Maten ordnet de med
selv – risikosport å spise det som
ble laget ute blant folk. Ellers
storforbruk av flaskevann fra
Dubai.
Svein Harsjøen innledet med en
kort historikk av Afghanistans
nyere historie fra russernes
tilstedeværelse i landet via Taliban
og til dagens situasjon. En rimelig
stor omveltning fra 70-tallet der
Afghanistan var betraktet som
”Asias Paris” og til dagens
situasjon. Alt lå nede da Taliban
ble jaget vekk av USA i 2002.
Krigen pågikk fortsatt for fullt syd

og vest i landet. Rimelig rolig i
nord og øst (mot grensen til
Pakistan). I det sistnevnte området
var det antatt at Osama Bin LAden
fortsatt holdt til. Taliban begynte
også etter hvert å bygge seg opp og
bli sterkere igjen i dette området.
Stor fattigdom blant folk flest mens
noen få var ustyrtelig rike. En
afghansk politimann tjente ca 17 $/
mnd. Hele Afghanistan inntekt på
alle nivå var avhengig av
narkotikahandel. Afghanistan står
for over 90 % av
verdensproduksjonen.
Nordmennene var vel ansett i
Afghanistan pga et klart og åpent
formål med sin tilstedeværelse.
Amerikanerenes tilstedeværelse
mer ”ullen” pga mange forskjellige
agendaer.
Svein Harsjøen avsluttet med å vise
en svært interessant billedserie fra
livet i Afghanistan..
Ref: Rolf D

21-23.09.2007 – Hausttur til
Skaret
Fødselsdager: -
Vi var ikke så mange som reiste på
denne turen men vi storkoste oss i
fine hytter og med god mat og
drikke.
Været var så absolutt ikke med oss
på turen – det regnet så kraftig at
alle stier til de ulike fjelltoppene
var omgjort til små elver. Det ble
for vått til å bestige de fjelltoppene
som lå rundt i området .  Alle
hadde for øvrig tatt med regntøy, så
ut på tur i det litt flatere terrenget
ble det uansett.
Fredag kveld ankom de fleste
Skarstua og der hadde vi en
peisestue til disposisjon for oss
selv, hele kvelden. Presidenten
hadde ordnet med spekemat,
flatbrød og loff med drikke som
hørte til et slikt måltid. Stemningen
økte utover kvelden, i takt med
konsumet av mat og drikke.



Anlegget på Skaret består av
mange hytter og flere
selskapslokaler av større og mindre
art. I tillegg til håndverksbutikk,
gardsmatbutikk og serveringssted,
hvor vi inntok frokostene, er der en
fantastisk lys- og interiørbutikk
som må oppleves!
Lørdag spaserte vi rundt
Skarsvatnet i stort sett regnvær.
Denne naturstien inneholder tavler
med informasjon om den
omkringliggende naturen og
beskriver alt fra fiske og dyreliv i
og rundt Skarvatnet, til trær og
annet planteliv i hele Skarområdet.
Denne turen var forholdsvis kort og
vi hadde dermed tid til en flott og
stemningsfull felleslunsj på en av
hyttene og avsluttet dagen med en
flott middag i nok et selskapslokale
som vi hadde for oss selv.
Søndagen var litt lettere og noen av
oss brukte tiden vi hadde igjen av
oppholdet, til litt handling av lys og
gardsmat.
Vi tar gjerne turen igjen, men da i
strålende sol og ikke strålende
regn.
Ref: Lidvar S

25.09.2007 Uoffisielt møte
pga tur til Skaret v/Molde
21-23/9
Fødselsdager: -
Det møtte noen få sjeler i tillegg til
Lidvar S. Arne Vågnes serverte
kaffe og det ble litt drøsing om litt
av hvert rundt bordet før vi
avsluttet møtet og dro hjem
Ref: Rolf D


